
 

 

ZÁPIS  
z jednání školské komise dne 2.12.2019 

 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Tomáš Jelínek, Radka Plíhalová, 
Martin Ryneš. 
 
Omluveni: Jaromír Beran, Marie Dvořáková, Michael Londesborough,  
  
Host: Jaroslav Kubečka (radní) 
 
Tajemník komise: Jana Burešová 
 
 
Program: 
 

1. Mikulášské uvítání 
2. Plán na 2. pololetí školního roku 
3. Různé. 

 
 
ad 1) Předsedkyně komise uvítala všechny přítomné, zejména zástupce města Roztoky. Radní pan 
Kubečka poděkoval za pozvání a pohovořil krátce o financování školství z rozpočtu města 
a spolupráci rady města se školskou komisí.  
  
 
ad 2) Členové komise shrnuli, co vše se doposud událo a zapřemýšleli nad tématy pro následující 
období. Plán schůzek školské komise pro druhé pololetí byl domluven cca 1x za dva měsíce, 
v případě potřeby i častěji. 
 
 
ad 3)  
Havárie topení v přístavbě školní jídelny (vytopení):  
Školská komise z důvodu, abychom eliminovali tyto případy, doporučuje Radě města do všech budov 
školy instalovat hlídače úniku vody např. eVodník. 

 
Kontrola zápisu z minulého jednání ŠK ze dne 16.9.: 
Bod 10 „Problematika mládeže“ byl stažen z programu. 

 
 

Celé setkání se neslo v duchu předvánočním a konalo se netradičně od 18:30 hodin v Komunitní 
zahradě (ulice Na Vyhlídce). 
 
 
Příští schůzka komise se uskuteční v měsíci únoru, přesný termín bude domluven operativně.  
 

 
Zapisovatel: Burešová 
Ověřovatel: Drdová, Sýkorová 


